
Zn:Or.0002.7.2019

PRoToKoŁ NR XJz0I9
z sesji Rady Gminy w Fałkowie odbytej w dniu 31października 2019 rokuo

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka o godzinie 8.00 otworzył

X sesję Rady Gminy w Fałkowie i na wstępie powitał radnych.

Stwierdził, Że na stan Rady 15 radnych zgodnie zlist4 obecności w obradachudział.

bl'erzę 15 radnych, co Stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cz4cy Rady Gminy powitał:

- Wójta Gminy Herrryka Koniecznego,
. Zastępcę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora,

- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger,

- Radcę Prawnego ZygmurrtaPtaka,

- Kierownika GOPS Agnieszkę Czechowską,

- Dyrektora PSP w Czermnie Mariarurę GruŻynę Michalsk4,

- Radną Rady Powiatu, pracownika ds. oŚwiaty Danutę Leśniewicz,

- Księgową oświaty Halinę Soboń,

Sołtysów oraz pozostały ch uczestników obrad.

Lista obecności stanowi załqczruknr f do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował', Że wraz z zaproszęniami na sesję

przesłaty został.porządek obrad t zwróctł' się o zgłaszanię zmian do tego porz4dku.

Projekt porządku obrad stanowi zał.ączniknr 3 do niniejszego protokołu.

Wniosek o zmianę do porządku obrad zgłosit Wójt Gminy Henryk Konieczny.

Zwroctł się on o wprowadzęnię rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie dopłat do

grup taryfowych odbiorców usfug wodociągowych oraz usług kanaLizacyjnych na

terenie Gminy Fałków.
Rada Gminy jednogłoŚtie przyjęła wnioskowaną zmianę oraz porządek obrad

w następuj 4cym brzmieniu:

1. otwarcie sesji i stwierdzęnie quorum.

2. Przyjęcle porządku obrad.

3. Przyjęcie protokofu z obradlX sesji Rady Gminy.

4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie między sesjami Rady Gminy.

5. Informacja o wykonaniu bud:Źetu Gminy za3 kwartały 20|9 roku.

6. Sytuacja oświaty po 3 kwartałach 2019 roku.

7. Informacja o działaniach podjętych przez Gminę w sprawie odpadów składowanych

na terenie ZaŁJadu Polskie odpady Komunalne w Fałkowie.
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8. Informacja o realizacji obowi4zku szkolnego pruez dzięcilmłodzięż' Gminy.

9. Informacja o realizacji programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu''.

10. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożzonych przez kierowników jednostek

or gantzacyjnych i pracowników samorządowych.
11.Informacja o oświadczeniach majątkowychzłoiotlychprzez radnych Rady Gminy.

12. Zmiany Więloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków na Iata 20 19 -202 5 .

l3.Zmiany w budżecie Gminy Fałków ta20l9 rok.
14.Rozpatrzen7e projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Kone cki emu na r e alizacj ę zadania publ i c zne g o .

15.Zmlana Uchwały Nr XXXV126412014 Rady Gminy w Fałkowte z dtia 26 wrześrua

2014 roku w sprawie okręślenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad

korzystania z przystanków komunikacyjnych oraz ustalenia stawki opłat Za

korzystanie zprzystarków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarz4dzającym

jest Gmina Fałków.
I6.Przęr:wa w obradach sesji.

I7.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaŻy nieruchomoŚci mienia

komunalnego Gminy Fałków oznaczotej nr 347 o pow.0.06 ha położonej w
miej scowości Skórnice gmina Fałków.

l8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedazy nieruchomości mienia

komunalnego Gminy Fałków oztaczonej nr 400 o pow.0.03 ha położonej w
miejscowości Fałków.

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaŻy nieruchomości mienia

komunalnego Gminy Fałków oznaczotej nr 226 o pow.0.08 ha położonej w
miejscowoŚci Wola Szkucka gmina Fałków.

20. Ustalenie Regulaminu określającego wysokość otaz szczegółowe warunki
przyznawania dodatków: motywacfnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz innych

składników wyragrodzęrua dla nauczyctęIi zatrudnionych w szkołach prowadzonych
przęzGminę Fałków.

2l.określenie zasad udzielania i rozmiaru zntŻek tygodniowego obowiązkowego

wymiaru godztn zajęć dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych

ftanczycrclom, którym powierzono stanowiska kierowttcze, okreŚlenia tygodniowego

obowi4zkowego wyrrriaru godzin zajęó niektórych tauczycieli oraz warunków i trybu

obnizek tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin dla nauczycieli

zatrudnionych w pełnym wymiarze godzitt.

ZL.RozpatrzeftIe projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Publicznej Szkoły
Podstawowej w Częrmntę z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych' wychowawczych i opiekuńczych w roku

szkolnym 201912020.
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Z3.Rozpatrzęnię projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dy'rektora Publicznej Szkoły

Podstawowej w Fałkowie z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego

wymiaru godzin ząęć dyda\<tycznych, wychowawczych i opiekuńczych w roku

szkolnym f0l9l2020.
2{.Rozpa].rzętie projektu uchwały w sprawie dopłat do grup taryfowych odbiorców usług

. wodocięgowych oraz usług katalizacyjnych na terenie Gminy Fałków.

2 5 . Informacj a dotycz4ca komun alizacji mienia.

26. Wolne wnioski i informacje.

27,Zakoiczętię obrad X sesji Rady Gminy.

Ad.pkt.3.
Przęwodnlez4cy Rady Gminy zwrócił. się o zgłaszatie uwag do protokołu z

obrad IX sesji, która odbyła się w dniu l l września 2019 roku.

Do protokofu nie zgłoszono żadnychuwag i został' onprzyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.4.
o pracy Wójta w okresie od poprzedniej sesji Rady Gminy, która odbyła się w

dniu 11 wrzeŚnia 2OI9 roku do obecnej poinformowat. zebranych Zastępca Wójta

Krzysztof Bajor.

Do pracy Wójta w omawianyln okresie nie zgł'oszono Żadtych uwag, informacja

stanowi zaŁączttkrrr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.5.
Informację o wykonaniu budzetu Gminy za 3 kwartały 2019 roku przedstawiła

Skarbnik Gminy Anna Wajnberger.

Budzet Gminy uchwalony został' podczas obrad sesji Rady Gminy w dniu 28 grudnia

2018 roku.
Plan dochodów budżetu Gminy naf}I9 rok to kwota 23 66| 832,f6 zł'

Plan wydatków budzętu Gminy m20I9 rok to kwota 23 655 399,90 zł',

Różnica między planem wydatków' a planem dochodów stanowi nadwyika w kwocię

6 41.2,36 zt.

W okresie od 0l .01.f019 roku do 30.09.2019 nastąpiły zwiększenia t zmniejszeria

planu zatówno dochodów jak i wydatków' które zostaty wprowadzone uchwałami

Rady Gminy oraz zrządzeniami Wójta Gminy.

WysokoŚć zreaIizowanych dochodów za3 kwartały 20|9 roku w1miosła

17 272 9|7 , 69 co stanowi/},05oń planowanych dochodów rocznych.

Plan wydatków gminy na dziefi 30.09.2019 roku wyrrosił 25 65I I44, 74 zł, zostaŁ

zreaLizowany w 63,23oń tj. w kwocie 15 588 8|4,42 zt.

Do wykon aniabudżebl za 3 kwartały 2019 roku nle zgłoszono zadnych uwag.

Ad.pkt.6.
o sytuacji finansowej oświaty po 3 kwartałachbieŻ4cego roku poinformowała

księgowa oświaty Halina Soboń.
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Plan budzetu Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie na 2019 rok wynosi

3 755 765,77 zł,

Wykonanie budżetu za 3 kwartały 2019 roku w1łrosi 2 830 9f0,37 zł tj. 75,38oń w

tym:
- wynagrodzenia osobowe 2 4|2 174,93 zł,

- wydatki rzęQzowe 260 535,92 zł,

- szkolenia 2 450,90 zt,

- fundusz socjalny I55 758,62 zł.,

Plan budzefu Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnte na 20|9 rok wyrosi
2 016 095,73 zł'.

Wykonanie po trzech kwartałachbieiącego roku wynosi 1 318 47|,2I zŁ tj. 65,40oń

w tyrn :

- w)magrodzenia osobowe l r75 218,28 zł,

- wydatki rzęczowę 74 836,39 zł,

- szkolenia | 605,66 zł,

- fundusz socjalny 66 810,88 zł,

Do przedstawionej sytuacji finansowej oświaty po 3 kwartałach 2019 roku nie

z gł' o sz otto żadny ch uw ag.

Informacja stanowi zatącznIknr 5 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy powitał przybył.qna obrady sesji Mirosławę Palus

Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie.
Ad.pkt.7.

W kolejnym punkcie obrad Przewodnlazący Rady Gminy udzielił głosu radcy

prawnemu Urzędu Gminy Zygmlntowi Ptakowi.

Poinformował on o działaruach Gminy W Sprawie odpadów składowanych na terenie

Zal<ładu Polskie odpady Komunalne w Fałkowię.
Świętokrzyski Wojewódzki Inspektor ochrony Środowiska w Kielcach pismem, które

UoądGminy otrzymat.w dniu 19.09.2019 roku przekazał Wójtowi Gminy informację

z przeprowadzonej kontroli wraz z protokołem z kontroli oraz zarządzetliem

pokontrolnyrn, jakie zostało skierowane do Prezesa Polskich odpadów Komunalnych

Spółka z o.o. w Kielcach.
W wystąpieniu tym ŚwoŚ w Kielcach wskazał na ujawnienie szeregu

nieprawidłowości z zakęsu gospodarowania odpadami na terenie zaL<ładu w Fałkowie,

które to naruszaj4 warunki pozwolenia zintegrowanego' co mogło się przyczynió do

powstania poŻaru w dniu 2I.07 .f019 roku.

W wystąpieniu tym zostat. rówtteż zawarIy wniosek do Wójta Gminy o wydanie

decyzjinakazującej właŚcicielowi ZahJadu usunięcie odpadów z działeknr 445 i 446.

Po otrzymanru wyst4pienia ŚwIoŚ w Kielcach Wójt Gminy pismem z dnia

I9.09.f0I9 roku wyst4pił do Prezesa Zal<ładu Polskie odpady Komunalne o
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udzielęnie do dnia 30.09.2019 Roku informacji, które s4 niezbędne do udzieletiaprzez

Wójta Gminy odpowiedzi do ŚWIoŚ w Kielcach.

Prezes Za$adu mimo ponaglenia nie udzieLłł odpowiedzi do chwili obecnej

poinformo w ał' Zy gmunt Ptak.

Następnie Wójt Gminy pismem z dnia 01.|0.2019 roku poinformował SWIoS w
Kielcach o podjętych czynnoŚciach oraz przędstawił Swoje stanowisko w sprawie

dotyczącej usunięcia odpadów z dztał.ękwskazanych w wystąpieniu.

Ponadto w piŚmie tym Wójt Gminy opowiedział się za umozliwieniem właŚcicielowi

Zal<ładu przetworzette zgromadzonych odpadów oraz wnioskował o zakazanię

nowych dostaw na składowisko.

Jak dalej poinformowaŁ Zygmunt Ptak postawa właŚciciela ZaI<ładu nie wskazuje na

współdziałanie w rozwiązywaniu istniejących problemów w szczególności w zakresie

zamierzonego przerobu zgromadzonych odpadów na paliwa alternatywnę, ogtaflIcza

się on w dalszym ciągu do gromadzenia odpadów.

Ponadto w dniu 08.10.2019 roku Wójt Gminy zwroclt. Się do Komendanta

Powiatowego Państwowej Strazy Poiarnej z wnioskiem o podjęcie na terenie zahJadu

Polskie odpady Komunalne w Fałkowie działań wynikających z ustawy o ochronie

przeciwpoiarowĄ a w szczególności rozpoznawatia zagroiei pozarowych i innych

miejscowych zagroień' związanych ze składowaniem odpadów oraz przestrzeganiem

przepis ów przeciwp o Żar ow y ch na terenie te go zaLd'adu,

W dyskusj i dotyczqcej omawianego tematu głos zabralt:

Radny jednocześnie Gminny Komendant oSP Grzegorz Zganiacz, który

poinformował o przeprowadzonej w dniu 22.10.f019 roku kontroli przez

przedstawicieli Powiatowej Państwowej Straży Pozarowej na terenie składowiska

odpadów w Fałkowie.
Będ4c przy głosie poinformował on równiez o wielu nieprawidłowoŚciach w

zabezpieczeniu przeciwpożarowym tego składowiska.

Przewo dniczący Rady Gminy zwrocił' się o poinformowanie rady o ustaleniach

kontroli Państwowej Straży P oŻamej.

Ponadto poinformował on, że sytuacja na terenie składowiska śmieci będzie na

bieŻqco monitorowana i przekazywana na posiedzeniach komisji czy sesjach Rady

Gminy.
Radny Jarosław Kaczmarek zwrócił. się do radcy prawnego z zap5Ąaruem czy

istnieje mozliwość, aby właściciel za\d"adupokrył koszty związate z akcjq gaśnicz4.

Radca Prawny poinformowat., ie wójt Gminy w dniu 7.I0.20I9 roku wystawił

dla właścicięIa Za\<ładu decyzję na kwotę 106 715,4| zł za fal<tyczne koszty akcji

gaśniczĄ podczas pożlaru składowiska odpadów poniesiofię przęz Gminę z własnego

budżetu.
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JeŻeli właściciel za\<ładu nie wywiąze się z tej decyĄi kolejnyrn mozliwym krokiem
jest wystawienie tytutu komorniczego poinformował Zygmunt Ptak.

Radna Agnieszka Zenka.Zgatiacz zwroc7ł'a się z zapytaruem czy ustalone

zostaty przyczwy poŻarów na terenie tego składowiska odpadów.

Jak poinformował radca prawny prowadzone S4 postepowania dochodzeniowe

. przez Komendę Wojewódzkq Policji i Prokuraturę okręgowQ w Kielcach, co do

przy czyn powstania pożzar ów tego składowiska
Nie ma jeszcze konkretnych ustaleń w tym zakresie, jednak jak informowała prasa

poŻar w dniu 2I.07.2019 roku wskazywał' na podpalenie dodał Zygmutt Ptak.

Ad.pkt.8
o rea|izacji obowi4zku szkolnego dzieci i młodziezy poinformowała Danuta

Lęśniewic z, pracowt7ik Urzędu Gminy ds. oświaty.

Poinformowała ona, Że III klasę Publicznego Gimnazjum w Fałkowię oraz VIII klasę

Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie i Publicznej Szkoły Podstawowej w
Czermnie w roku szkolnym 20I8l20I9 ukończyło ogółem 90 uczniów.
IJ rz4d Gminy doty chczas otrzyrnał potwierdz enia pr zyj ę cia :ucztiów do następuj ących
szkóŁ ponadpodstawowych i p onadgimnazj alnych :

- I Liceum ogólnoksztatcqce w Końskich - 9,

- II Liceum ogólnokształc4ce Nr 2 w Końskich - 10,

- III Liceum ogólnoksztaŁcące w Kielcach - 1,

- Zespoł Szkół Ponadgimnazja|nychNr 1 w Końskich, Technikum Nr 1- 19,

- Zespół Szkół Ponadgimnazja|tychNr 2 w Końskich - 14'
- Zespót Szkół PonadgimnazjalnychNr 3 w Końskich . 14,

- Niepubliczne Technikum Zawodowe w Końskich _ 3,

- Zespół. Szkół Leśnych w Zagnailsku - 1'

- Branzowa Szkoła I Stopnia ,,Uniwerek'' w Końskich_ f ,

- NiepublicznaBraniowa Szkoła I stopnia w Końskich- 3,

- Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Przedborzu_ 6,

- Zespoł' Szkół Nr 2 we Włoszczowie - 1,

- Zespoł' Szkół Ponadpodstawowych Nr 9, Technikum w Lodzi - 1

- Szkoła Przysposabiająca do pracy w Baryczy _ I,
- Szkoła Sportowa Katowice - 1,

. Szkoła Sportowa w Warszawie - 1,

Przedstawiona informacja Stanowt zał'4cznik nr 6 do niniejszego protokotu.

Ad.pkt.9.
W kolejnym punkcie obrad gł'os zabrała Kierownik Gminnego oŚrodka Pomocy

Społecznej w Fałkowie Agnieszka Czechowska.
Poinformowała o realizacjiprogramu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu''

W ramach rządowego wieloletniego programu ,,Posiłęk w szkolę i w domu''
GOPS w Fałkowte reallzuje program osłonowy, wspiera finansowo mieszkańców
gminy udzielając pomocy w formie posiłku, Świadczenia pieruężnego (w postaci

. zasiłku celowego na zakolp posiłku lub żywności) oraz Świadczenua tzeczowego w
postaci produktów zywnościowych.

str. 6



Pomoc taka trafta do dzieci i młodzieżry oruz osób niepełnosprawnych samotnie
gospodarujących jak i rodzin - spełniających warunki otrzymania pomocy wskazane w
ustawie o pomocy społecznej (kryterium dysfunkcji np. bezrobocie,
niepełnosprawnośÓ, wielodzietnośó) orazI<ryerium dochodowe podniesione do 150%

kryterium dochodowego uprawniającego do świadczeń z pomocy społecznej
(kryterium dochodowe dla osoby w rodzinie 528,00 zł _ |00oń,792'00 zł - I50 oń,

kryterium dla osoby samotnie gospodaruj qcĄ 70I,00 zł - I00o/o,1051,50 zł - I50 %).

W szczego|nię uzasadnionych przypadkach, gdy dziecko lub uczeń wyraia chęć
zjedzetia posiłku odpowiednio dyrektor szkoły lub przedszkola informuje GoPS o
potrzebie skorzystania z pomocy w formie posiłku.
Przyznanie takiej pomocy odbywa się bez przeprowadzenla wywiadu środowiskowego
i bez wydawania decyĄi administracyjnej _ jest to pomoc doruita.
Z zasitLg celowego od stycznia do września 2019r. skorzystało 68 rodzitl o łącztej
Iiczble 192 osób.
Na zasiłki celowe w tym okresie wydatkowano kwotę 56.720,00 zł,
Z doŻywiania od stycznia do września 2019 rok skorzystało 46 rodzin w tym 99

dzieci.
od stycznia do września 2019r. na dozyr,viatie przeznaczono kwotę |9.020,00 zł'.

Koszt jednego dania gor4cego f,00 zŁ pełnego obiadu 5,00 zł.
Koszt programu od stycznia do wrzeŚnia 20I9r. wyniósł kwotę 75.740,00 zł. w tym
54.500'00 zł z dotacji rządowej, a 2I.240,00 zł zę środków własnych gminy.
Przewidywany koszt programu do końca roku to 113.000,00 zt' w tym dotacja -
67.800,00 zł, środki własne - 45.200,00 zł
Z realizacji programu osłonowego Gminny oŚrodek Pomocy Społecznej w Fałkowie
w tęrminie do dnia 20.0|.2020R. sporządzi odpowiednie sprawozdanie, które zostanie
przesłane do Świętokrzyskiego IJ rzęilt Woj ewódzkiego w Kielcach.

Do omawianego tematu przęZ Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy
Społecznej nie zgłoszono zadnych uwag.
Informacja stanowi zał4czniknr 7 do niniejszego protokofu.
Ad.pkt.10.

Następnie Wójt Gminy odcz7Ąał informację o oświadczęniach majątkowych za
2018 rok złożonychprzez kierowników jednostek oraz pracowników samorządowych
wydających w jego imięniu decyzje.
Jak poinformował Wójt wszystkie osoby do tego zobowiązane oświadczenia
maj4tkowe złoiyły w ustawowym terminie dotączając do nich informacje o dochodach
osi4gniętych w roku podatkowym 2018.
Po ana\izie oŚwiadczetliazostały przekazane do Urzędu Skarbowego w Końskich.
oświadczenia zostaty rówrrięi opublikowane na stronię podmiotowej Biuletynu
Informacj i Publicznej Gminy Fałków.
Informacja stanowi zatączttknr 8 do protokołu.
Ad.pkt.11.

Informację dotyczącą oświadczeń majątkowych za 2018 rok zŁoŻonych przęz
14 radnych odczfiał Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Gonerka.
Radni do swoich oświadczęń dołqczyli informacje o dochodach osiągniętych w roku
podatkowym 2018, niektórzy z ruch doł'ączyli informację z ZaWadu Ubezpieczeń'
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Społecznych, radni prowadzący własne gospodarstwo rolne złoŻyli tylko oświadczenia

majątkowe.
Wszystkie oświadczenia radni złoŻyLt w ustawowyrrr terminie i po analizie zostały
przekazane do Urzędu Skarbowego w Końskich.
oświadczetia zostały opublikowanę na stronie podmiotowej Biuletynu Informacji
Publicznej Gminy Fałków.
Przewodniczący Rady Gminy poinformował równieŻ, Żę swoje oświadczenie
maj ątkow e przesłał do Woj ewody Swiętokrzyskiego.
Informacja stanowi zał'4czntknr 9 do niniejszego protokotu.
Ad.pkt.12.

Przewodnicz4cy Rady Gminy :udzięIił' głosu Skańnikowi Gminy Annie
Wajnberger, która zapoznata zebranych z proponowaną zmiatą w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy.

Do proponowanych zmiannie zgŁoszono zadnych uwag, Przewodnicz4cy Rady

Gminy Piotr Gonęrka odczytał projekt uchwały dotyczqcy tego tematu.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
x/78l201,g w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków
na lata 2019.f0f5, która stanowi za|ącznik nr 1.0 do protokołu.
Ad.pkt.13.

Głos ponownie zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła proponowane zmiany

w budzecie Gminy na 2019 rok.
W zał'ączniku Nr 1 do projektu uchwały dotyczącym dochodów . Zm:.arly w palnie

dochodów wynikają miĘdzy innymi z otrzymanych informacji ze Świętokrzyskiego
IJrzędu Wojewódzkiego, które dotyczą przyznarlych dotacji celowych na realizację
zadah własnych i zleconych oraz w zwl4zlu zę zwiększeniem kwoty częśct
oświatowej subwencji ogólnej na 20l9 rok.
W załączniku Nr 2 do tego projektu mówi4cym o wydatkach budżetu zmiany wynikaję
z analtzy planu Urzędu Gminy jak również jednostek organizacyjnych, z informacji
Urzędu Wojewódzkiego, zwiększonej subwencji oświatowej, korekty odpisu fia

fundusz socjalny w zwiqzLu ze zmiatq przepisów dotycz4cych tego funduszu,
przyznantem dotacji dla jednostki ochotniczej Straży Poinrrrej w Czermnie oraz
zwiększeniem dotacji dla Gminnego Ludowego Klubu Sportowego w Fałkowie.
W załqczruku Nr 3 dotyczącrrm dochodów i wydatków zwlązanych z ręaltzacją zadai
z zal<ręsu administracji rzqdowej i innych zadafi zleconych odrębnymi ustawami w
2019 roku proponowane Są Zmlany na podstawie informacji otrzymanych ze

Swiętokrzyskiego Urzędu Woj ewódzkiego.
W załączttiku Ńr 4 dotyczącym limitów na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do

poniesienia w roku 2OI9 roku zaktuaIizowano wańośó zadanta pod rftzwą

,'Przebudowa drogi gminnej Zbojtlo-Kołoniec oraz drogi gminnej Skórnicę

Pląskowice''.
Po przetargu wartość całego zadatta wraz
490 548,13 zł, w biei4cym roku na to zadatię
23| 077,|7 zł,

z nadzorem inwęstorskim wynosi
planowane są wydatki w wysokoŚci
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Będ4c przy głosie Skarbnik Gminy poinformowała, że w dniu 10.09.2019 rokuZarząd
GLKS w Fałkowię zwrócił się z prośbą o dofinansowanie w kwocie 8 500,00 zł
bl'eŻ4ce1 dział.alności klubu.
W dniu 01.10.2019 roku wpłynęła prośba jednostki oSP w Czermnie, aby

dofinansować w kwocie 4 800,00 zł' zakup sprzętu.
Zał4cznik Nr 5 ,,Dotacje celowe w f0|9 roku'' został' zaktualizowany o dotację dla

oSP w Czermnie oraz zwiększenie dotacji dla GLKS w Fałkowie poinformowała
Anna Wajnberger.

Do proponowanych zmian przedstawionych przęz Skarbnika Gminy nie

z gŁo szono Żadny ch uw ag' .

Proj ekt uchwały o dczfiała Wiceprzew o dniczqca Rady Gminy Maryla D omańska.

Rada Gminy w obecności 1.5 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
xfgp}lg w sprawie zmian w budżecie Gminy Fałków na 2019 rok, która
stanowi załączniknr 11 do niniejszego protokołu.
Ad.pkt.14.

Projekt kolejnej uchwały również omówiła Skarbnik Gminy Anna Wajnberger.

Poinformował'a otta, żrc podczas obrad sesji w dniu l2 sierpnia 20l9 roku Rada Gminy
podjęła uchwałę dotyczącq udzielenia z budięttt Gminy na 2019 rok pomocy

finansowej w kwocie 210374,00 zł Powiatowi Koneckięmu z przeznaczenięm na

przebudowę drogi powiatowej Fałków - Studzieniec-Budy.
W zwi4zkll z aneksem do umowy zawarte1 pomiędzy Gmin4 Fałków a Powiatem
Koneckim zmntejszeniu uległa wysokość tej kwoty na 11l 177,00 zł' zachodzi, więc
potrzebapodjęcia ponownej uchwały w tyrr temacie.
Ponadto pomocy finansowej w kwocie fI8 676,00 zł ldzięIa się Powiatowi
Koneckiemunaprzebudowę drogi powiatowej Adelinów - Czama Smuga - Czermno o

długoŚci 990 mb co zostało równiez ujęte w projekcie tej uchwały dodała Skarbnik
Gminy.
Do omawianego projektu uchwały nie zgł.oszoto Żadnych uwag.

Projekt uchwały odcz5Ąat. Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka .

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
X/80120I9 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na
realizację zadania publicznego, która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego
protokołu.
Ad.pkt.15.

W zwięI<v z |9ITt, ie na obrady jeszcze rrie przybył przedstawiciel firmy
przewozowej EKQ-STAMAR, który wcześniej potwierdził swój udziat. w sesji

Przewodnicz4cy Rady Gminy zaproponował' zmianę w porządku obrad i ogłosił 10

minutową przęrwę,
Podczas przerwy obrady opuŚcił radny Robert Doniecki w związlu z tym quorum

wynosi 14 radnych.
Ad.pkt.L6.

Wznawiaj4c obrady Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Zastępcy

Wójta Gminy Krzysztofowi Bajorowi, który omówił projekt kolejnej uchwały.
Poinformował on, iepodczas obrad sesji w dniu26 czerwca 2019 roku Rada Gminy
podjęła uchwałę, w której wskazano wstępne miejsca Lokalizacji przystanków
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komunikacyjnych na terenie Gminy w miejscowościach: Turowice, Czermno ul.

osnowa, olszamowice ul. Czermińska i Sułków.
Na podstawie tej uchwały Wojewoda Świętokrzyski zaktuaLizował' dotychczas

obowiązujący wykaz przystanków komunikacyjnych lua tęrenię Gminy, który

obowi4zyw ał od 2014 roku.
Do omawianego projektu uchwały tie zgłoszono Żądtych uwag.

Projekt uchwały odcz5Ąał.Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednogłoŚnie podjęła Uchwałę Nr
X/81'l2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr xxxv/264l2019 Rady Gminy w

Fałkowie z dnia 26 września 2014 roku w sprawie określenia przystanków
komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania z przystanków
komunikacyjnych oraz ustalenia stawki opłaĘ za korzystanie z przystanków

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Fałkówo

która stanowi załączniknr 13 do protokołu.
Ad.pkt.17.

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady Gminy powitał Alinę
Ścisłowicz pracownika lJrzędu Gminy prowadzącego między innymi Sprawy z

zakresu gospodarki nięruchomościami i udzielił jej głosu.

omówiłi ona projekt uchwały dotyczqcy sprzedaŻy nieruchomości mienia

komunalnego Gminy połozonej w miejscowości Skómice.
Jest to nieruchomość o powierzchni 0.06 ha, której cena została okreŚlorn przez

biegłego tzeczozrlawcę w wysokości 4 500,00 zt.
Do projektu uchwały nie zgŁoszono zadnych uwag i Przewodniczqcy Rady

Gminy odc4Ąał jego treśÓ.

Rada Gminy w obecnoŚci 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
X/82lf019 w sprawie sprzedaży nieruchomoŚci mienia komunalnego Gminy
Fałków oznaczonej nr 347 o pow. 0.06 ha położonej w miejscowości Skórnice gm.

Fałków, która stanowi załączniknr 14 do niniejszego protokołu.
Ad.pkt.18

Projekt uchwały równiez omówiła Alina Scisłowicz ,Ł'tóra poinformowała ze

kolejna nieruchomośc przeznaczona do sprzedazy połoŻotta jest w miejscowości
Fałków.
Jest to nieruchomośó o powierzchni
rzeczozrtawcę na kwotę 3 700,00 zł.

0.03 ha, która zostaŁa wyceniona przez biegłego

Do tego projektu uchwały rownteŻ nie zgł'oszono iadnych uwag i
Wiceprzew odnlcząca Rady Gminy odczytałaj ego treśó.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
X/83t201'g w sprawie sprzedaiy nieruchomości mienia komunalnego Gminy
Fałków oznaczonej nr 400 o pow. 0.03 ha położonej w miejscowoŚci Fałków, która
stanowi załączniknr 15 do niniejszego protokołu.
Ad. pkt. 19.

Głos ponownie zabrała Alina Scisłowicz i omówiła projekt uchwały.

Poinformowała ona, że kolejna nieruchomośc przeznaczofla do sprzedaiy poł'ożona

jest w miejscowoŚci Wola Szkucka.
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Nieruchomośó ta jest o powierzchni 0.08 ha, która została wycenionaprzez biegłego

rzeczoznawcę na kwotę 11 000,00 zł.
Do projektu kolejnej uchwały rlie zgł'oszopo zadnych uwag i Przewodnicz4cy

Rady Gminy odc4Ąałjego treśó.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr

X/84l20I9 w sprawie sprzedaży nieruchomoŚci mienia komunalnego Gminy
Fałków oznaczonej nr 226 o pow. 0.08 ha położonej w miejscowości Wola
Szkucka gm. Fałków, która stanowi załączniknr 16 do niniejszego protokołu.
Ad.pkt.20.

W kolejnym punkcie posiedzenia Przęwodniczący Komisji powitał Danutę

Leśniewic4 pracowtikaL)rzędu Gminy prowadzqcq między innymi sprawy z z*'resu
oświaty.
Poinformowała ona' ie przepisy ustawy Karta Nauczyciela nakładajq na organ

prowadz4cy szkołę obowi4zek ustalenia w drodze regulaminu szczegóŁowych
^kryteriów 

określających zasady przyznawatia nauczycielom dodatków:

mótywacyjnego' funkcyjnego, za warunki pracy oraz innych składników

wynagrod zenia wynikaj 4c y ch ze stosunku praey .

riojelt Regulaminu podlega uzgodnienfJ Ze zvtiqzkami zawodowymi zrzesząącymi
nauczycieli, w przsryadku Gminy Fałków jest to Związek Nauczycielstwa Polskiego
poinformowała Danuta Leśniewicz.
opracowany projekt Regulaminu został przekazaty do uzgodnienia Zwiqzkowi
Nauczycielstwa Polskiego Zarząd oddztatu w Końskich'
Pismem z dnl'a 23,I0.f0I9 rokll Zarząd oddziału ZNP ustosunkował się do projektu

Re gul aminu prop o nuj 4 c wprow ad z ęnię następuj 4c y ch zmlan
W $ 4 ust.2 dotyczqcym dodatku motywacyjnego w zwiqzku z $ 4 ust.3

zaproponowano wykreślenie części zdania ,, dla nauczyctelt nie może być wyŻszy tltŻ

80ń a dla dyrektora''.
w $ 4 ust.  zaproponowano szczegółowę określenie minimalnego okresu, na który
przyznawany jest dodatek motywacyjny np.3 miesiące.
w $ 6 ust.3 lit. a) dotyczqcym wynagrodzenia za pracę w klasach ł'ączonych

Zaproponowano zmlanę wartości ,,5,00'' na zap|s,, nie mniej nlŻ 0,2,oń w1magrodzęrua

zas ądnicze go nauczyc i el a s tażys ty''
Jak poinformowała Danuta LeŚniewicz obecnie to w1magrodzenie wynosi 2 782,00 zł,,

0p% to kwota 5,56 zł'
W $ 6 ust.3 lit. b zamiastzapisu ,, od 5,00 do 10'00 zł', ZNP proponuje zapisac

,, nie mniej ńŻ 0,5oń wynagrodzefiIa zasadniczego navazyciela stażysty''.

Danuta LeŚniewicz poinform ował,a, ie propozycja ZNP to obecnie kwota 13,90 zt.

organ prowadzqcy proponuje tu O,4oń wyrragrodzęnia zasadttczego nauczyctela

stazysty.
W tym temacie wyjaŚnień udzielił Przewodniczący Rady Gminy jednocześnie

nauczy ctel Piotr Gonerka.
Poinformował,, ze dotyczy to w1magrodzenta dla nauczyciela za pracę z lJQzruem

posiadającym orzęczefie o potrzebie kształcenia specjalnego, z uczniem

niepełnosprawn).m intelęktualnie w stopniu umiarkowanym lub głębokim.
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Wymaga to od nauczyciela specjalnych kwalifikacji, szczegoInęgo przygotowania się

do zajęć odpowiadających indywidualnym mozliwościom i potrzebom tych uczniów
oraz dojazdu do miejsca zamteszkantaucznia
Na zakończęn7e swojej w1.powiedzi Piotr Gonerka poinformował,, ze obecnie nię ma w
szkołach wielu przypadków dzieci ztal<lmt orzęczentamj,

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicz4ca Rady Gminy Maryla
Domańska.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
X85/2019w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oruz
szczegółowe warunki przyznawania dodatków : motywacyjnego' funkcyjne go' za
warunki pracy oraz innych składników wynagradzania dla nauczycieli
zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Fałków, która stanowi
załączniknr t7 do niniejszego protokołu.
Ad.pkt.21.

Głos ponowtie zabraŁaDanuta Leśniewicz,która poinformowała, ie zgodnie z

przepisami ustawy Karta Nauczyciela Rada Gminy w formie uchwały określa zasady

udzielania i rozmiar zniŻek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzitt ząęi
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuflczych dla nauczycieli pełni4cych
obowiązki kierownic ze w p|ac owkach o światowych.
organ prowadzący placówkę oświatow4 moię okreŚliÓ przypadki, w jakich
tauczycielowi zatrudnionemu w pełnynr wymlarze ZaJęi moŻna obniŻyć, tygodniowy
obowiązkowy wynriar godzitl zajęÓ oraz warunki i tryb obnlżarrta wyjaŚniła Danuta
Leśniewicz.
Będęc przy głosie poinformowała o obowiązkowym wymiarze godzin dla dyrektora i
wicedyrektora szkoły liczqcej do l l oddziałów oraz 12 oddziałów i więcej.
Kontynuując swoją wypowieĆź Danuta Leśniewicz poinformowała o tygodniowyn
obowiązkowym wymiarue godzin zajęć dla: pedagoga, psychologa' logopedy,

terapeuty pedagogiczfiego, doradcy zawodowego, oraz nartczyciela przedszkola i
innych placówek przedszkolnych pracuj4cych z grupami obejmującymi dzięci 6-1etnie

i dzieci młodsze.
Przewodniczący Rady Gminy poinformował', ie Komisje Rady Gminy podczas

swolch posiedzeń zaopiniowały 22 godzinny tygodniowy wymiar dla nauczyciela
przedszkola i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi
dzięci 6-1etnie i dzięci młodsze.

Pracownica ds. oświaty przedstawiaj4ca projekt tej uchwały stwierdził'a, ie
organ prowadzqcy szkoły dla nauczycleLa przedszkola i innych placówek

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-1etnie i dzieci młodsze

proponuj e 25 godztn tygodniowo.
Radca prawny Zygmwt Ptak wyjaśnił, ie organ przedl<ładajqcy projekt

uchwały moŻe w kaŹdym czasię dokonać zmianzapisów w tyrrr projekcie.
Poinformował on, ze prowadzente zajęć w oddziałach mieszanych tj. dla dzięct
6-1etnich i młodszych ma inny zahes ńŻ zĄęcia w klasach 0 wyłącznię dla 6- latków
gdzie wprowadzane są elementy nauki wczesnoszkolnej.
W zwi4zku Z tym uzasadniony jest 25 godzinny tygodniowy wymiar zajęÓ

dy dakty cznych, wyc howaw czy ch i op i ekuń c zy ch.
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o dno ś ni e go dzitt dla nauczyc i e 1 i pracuj ęc ych z gnlp ami ob ej muj 4 c ymi dz i e c i
6-letnie i młodsze głos zabrał'a Dyrektor PSP w Fałkowie Mirosława Palus.

Stwierdziła, ię zę strony dyrekcji szkóŁ była tu propozycja f2 godzin
tygodniowo tak jak dlanauczycieli pracuj4cymi z Erupaml dzieci 6- letnich ( klas 0).

W zwiqzlcu z tym, ze obecnie w szkołach sę oddziały przedszkolne dzieci ponizej

6 roku iycia,jako kontynuacja projektów unijnych proponuje się, aby ltczba godzitt

dla tych nauczycieli była taka sama jak dla nauczycieli 6-1atków dodała dyrektor
Palus.

WypowiedŹ uz,lpełnlta Dyrektorka PSP w Czermnie Marianna Grażyta
Michalska, która poparła stanowisko Mirosławy Palus.

Następnie Wiceprzewodtttcząca Rady Gminy odczytata projekt uchwały w tej

sprawie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych 9 glosami ,,Zil,,,4 głosami ,,przeciw'' i

1 głosem ,,wstrzymującym się'' podjęła Uchwałę Nr Xl86l20I9 w sprawie zasad

udzielania i rozmiara zniżek Ęgodniowego obowiązko9wego wymiaru godzin
zajęć dydakĘcznych, opiekuńczych, wychowawczych nauczycielom, którym
powierzono stanowiska kierownicze, okreŚlenia Ęgodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli oraz warunków i trybu obniżek
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli zatrudnionych w
pełnym wymiarze godzin, która stanowi załączniknr 18 do niniejszego protokołu.
Ad.pkt.2L.

W kolejnym punkcie obrad głos ponownle zabrała Danuta LeŚniewicz, która
poinformowała, że Dyrektorka Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie wystąpiła
z wnioskiem o zwolnienie jej z obowiązku realizacji tygodniowego obowi4zkowego
wymiaru godzin w roku szkolnyn 20I91f020.

Wójt Henryk Konieczny poinformował', ie w poprzednich latach dyrektorzy
byli zwaln|arn z ząęÓ, niewyrrraganabyła wówczas uchwała Rady Gminy.
obecnie organ prowadzqcy szkoły moŻe zwolnió dyrektora z zajęć po podjęctu przez
Radę Gminy stosownej uchwały.

Przewodniczqcy Rady Gminy zabierając głos w t5rm temacię zulróctł uwagę na
fakt, ie dyrektorzy szkół maj4 coraz więcej obowiązków, przepisy oświatowe i inne
regq1acje prawa nald'adaj4 na szkołę coraz to większe obowiązki, zmienia się równiez
sytuacja rodzinna dzleci w zwtązllt z tym dyrektor powinien byó zwolniony z zajęÓ

dy dakty cznyc h, ab y b yć do stępn1m dla uczniów, Iuauczyc i eli i ro dzi c ów.

Poinformował on równleż, Że podczas posiedzeń Komisje Rady Gminy
pozytywnie wypowiedziały się odnośnie zwolnienia dyrektorów z zajęÓ

dydaktycznych.
Radna Agnieszka Zetka-Zganiacz zwrócita się z zapytaniem do Dyrektora

szkoły w Czermnie odnośnie Wicedyrektora.
Dyrektor Marianna Graiyna Michalska stwierdziła, ię w szkole nię ma

Wicedyrektora ponadto w sekretariacie zatrudniona jest osoba tylko nalz ętatu a to nie
jest wystarczajqce.

Projekt uchwały odcz5Ąał Przewodnicz4cy Rady Piotr Gonerka.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr

x/87l201'9 w sprawie zwolnienia Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w
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Czermnie z obowiązku realizacji Ęgodniowego obowiązkowego wymiaru godzin
zajęć dydakĘcznych, wychowawczych i opiekuńczych w roku szkolnym
20t9l2020, która stanowi załączniknr 19 do prptokołu.

Dyrektor Marianna Graiyna Michalska podziękowała Za pozytywne

ustosunkowanię się do jej prośby.
Ad.pkt.23.

Danuta Leśniewicz poinformowała, że dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej

w Fałkowie również wystąpił.a z wtioskiem o zwolnieulę z obowiązku rea|izacji
tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzinw roku szkolnym 20|912020.

Projekt uchwały w tej sprawie odcz5ĄałaWlceprzewodnicząca Rady Gminy.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr

Xl88l2019 w sprawie zwolnienia Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w
Fałkowie z obowiązku realizacji Ęgodniowego obowiązkowego wymiaru godzin
zajęć dydakĘcznych, wychowawczych i opiekuńczych w roku szkolnym
201'912020o która stanowi załączniknr 20 do niniejszego protokołu.

Na zakończęnie tego punktu gł'os zabrała Dyrektor Mirosława Palus, która

podziękow ała za pozytywne ustosunkowanie się do jej proŚby.

Ad.pkt.24.
Projekt kolejnej uchwały w imieniu Wójta Gminy omówił radca prawny

Zygmutt Ptak.
Poinformował o[, ie ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowyrrt

odprowadzęn7u Ścieków daje radzte gminy mozliwość ustalenia dopłaty do grupy
taryfowej odbiorców usług wodociągowych obejmujących gospodarstwa domowe do

każdego metra sześciennego sprzedanej wody oraz wszystkich odbiorców
odprowadzających ścieki kanalizacyjne do kazdego metra sześciennego

odprowad zony ch ś cieków.
DecyĄq z dnta 28.09,20t8 roku Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskię w
Warszawi ę zatwięrdził' taryfę dotyczącą zbiorowego zaopatlzenia w wodę i
zbiorowego odprowadzęnia ścieków na terenię Gminy poinformowałZygmunt Ptak.

Zalmetr sześciennywody został'austalonakwota 4,30ZŁ+vAT, odbiorcapłaci3,00
zł + VAT natomiast zbudzefu Gminy dopłacana będzte kwota 1,30 + VAT.
Za ! metr sześcienny ścieków ustalono kwotę 11,15 zł + VAT z tego odbiorca płaci
4,OO zł + VAT, natomiast 7,I5 zł + VAT dopłacane będzie zbudietu Gminy.
Radca prawny poinformowat', ie dopłata jest konieczlua w celu przectwdziat'ania

po gorszęniu s ytuacj i finans owej mieszkańców Gminy.
Radna Elżbleta Śliwińska zwróciŁa się o wyjaśnienie czy mieszkńcy będą

ponosić ztego tyh]fu koszty.
Radca prawny stwierdził, ie dopł'ata będzie z budżetu Gminy dla odbiorców

wody oraz odbiorców odprowadzajqcych ścieki.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w tej

sprawie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr

X/89l2019 w sprawie dopłat do grup taryfowych odbiorców usług wodociągowych
oraz usług kanalizacyjnych na terenie Gminy Fałków, która stanowi załącznik nr
2I do protokołu
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Ad.pkt.25.
w kolejnym punkcie obrad głos ".zabrał' Przewodniczący Komisji

Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego Grzegorz Zganlacz, który przedstawił

informacj ę doty cząc ą pr ac z:w iązanych z ko muna Iizacj 4 ni erucho mo ś c i.

Alina Ścisłowicz prowadząca w lJrzędzie Gminy między innymi sprawy z zal<resu

gospodarki nieruchomoŚciami poinformowała, że istnieje możliwośó wystąpienia z

wnioskiem do Woj ewody Swiętokrzyskiego o skomunalizowanie nięruchomoŚci.

Stwierdziła orta, ze jest to nieruchomośó oznaczona numerem 827 o pow. 0,02 ha

połozona w miejscowości W4sosz stanowi4ca drogę wewnętrzną
Po wysfuchaniu dodatkowych wyjaśnień dotyczących tego tematu Rada Gminy
jednogłośnie zaakceptowała działarlia Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia
Komunalnego nie wnosząc Żadnych uwag.

Ad.pkt.26.
Na wstępie gŁos zabrat.aWiceprzewodtlicz4ca Rady Gminy Maryla Domańska,

która zwróciła śię o ustawienie przy zjeździe z drogi powiatowej tablicy kierunkowej z

nazw a miej s cowo ścl' Leszczytly .

Radna z Woli Szkuckiej Anna Pluta zwrociła się z zapytaniem do radnej Rady

Powiatu, kiedy zostanq wycięte zakzaczęnia przy drodze powiatowej Fałków-Wola
Szkucka, które obecnie rozrosły się do rozmiaru lasu.

Radna Rady Powiatu Danuta Leśniewicz wyjaśniła, jak dot4d wycięte zostały

zal<rzaczętlla przy kilku drogach powiatowych' nie udało się zrealizowaó wszystkich
zgłaszanych potrzeb w tym zakresie.
Jak poinformowała Danuta Lęśniewicz ma na uwadze wniosek radnej jednak nie jest

wiadomo czy w roku bież4cymbędzie mozliwośó, aby go zrealtzowaÓ.

Radny z miejscowoŚci olszamowice Bogusław Bartos zwrocił' się o
zamontowanie dla bezpieczeństwa uzytkowników drogi lustra drogowego rla

sbzyiowaniu ulicy Luchmań z Fałkowskę.
Sołtys sołectwa Sułków Anna Dylewska zwroclła się o zamontowanie stupków

krawędziowych na sl<rzyŻowaniu drogi Sułków-olszamowice dla bezpieczeństwa

uzytkowników tej drogi.
- Następnie glos zabrat. Przewodniczący Rady Gminy Piotr, Gonerka, który

poinformowaŁ, Że Rada Gminy objęła swoim patronatem uroczystości zwiqzane z

obchodami na terenie Gminy 101 rocznicy odzyskania niepodległości przęz Polskę.

Tegoroczne obchody wzbogacone będ4 o koncert patiotyczny w wykonaniu uczniów

Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Końskich.
Koncert odbędzie się w dniu 8 listopada 2019 roku o godzinie

parafialnym w Fałkowie, po koncercie odbędzie się uroczysta Msza
16.00 w kościele
A,
Sw1ęta w lntencll

ojczyzny poinformował Piotr Gonerka.
Będ4c przy głosie Piotr Gonerka zaprosił' równiez wszystkich na godzinę 15.30 na plac

przed kościołem w Fałkowie sk4d zgromadzeni udadz4 się na cmel7tarz, aby złoiyć
kwiaty i oddaó hołd poległym w czasię wojen w walkach o wolnośó.
Zaprós1Ł on wszystkich ńies zkanców gminy do uczestnictwa w obchodach Święta

NiepodległoŚci, zwrócit się on równięi o wywieszenie przy swoich posesjach flagi

Polski.
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Jak dalej poinformowałPrzewodntczqcy Rady Gminy Msza Święta w intencji

ojczyzny odbędzie się również w dniu 11 listopada2019 roku o godzinie ll.00 w
koŚcięle w Czermnie

Na zakonczęnię Przewodniczący Rady Gminy zwrócit' się do radnych i
sołtysów, aby wł'ączyli się w te obchody oraz zachęclli do udziatu mieszkańców
swoich sołectw.

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie Marianna Grażzyna

Michalska poinformowała, ie lczniowie tej szkoły każdego roku aktywtie uczestltczą
we Mszy Swiętej w intencji Ojczyny, która jest w koŚciele w Czermnie.

Następnie gł'os zabrała Dyrektorka Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie
Mirosława Palus, która rówrrięi poinformował.a, Żę uczniowie tej szkoły będ4

aktywnie uczestniczyć w obcho dach tegor o cztte go Swięta Niepo dległo ś ci.

Szkoła węŹmlę udziaŁ w projekcie Ministerstwa Edukacji Narodowej pod tazwą

,,Szkoła do hymnu,, poprzez odśpiewanie w dniu 8 listopada 2019 roku o godzinie

1 1.1 t hyrnnu narodowego.
Ponadto uczniowie wraz z tauczycielami będą uczęstniczyó w złoŻęntu kwiatów na

cmęttarzu w Fałkowie w dniu 8 listopada 2019 roku poinformowała Dyrektor

Mirosława Palus.
W dalszej części tego punktu Przewodniczący Rady Gminy powitał przyb5rłego

na obrady p. Stanisława Marczaka Pręzesa firmy przewozowej EKo-STAMAR z
Końskich.

Na wstępie głos zabrata Wiceprzewodtliczqca Rady Gminy Maryla Domańska,

która zwtocita się o wyjaśnienie, dlaczego mimo przystanków w olszamowicach i
Sułkowie nie ma tamrozl<ładow jazdy.
Będ4c przy głosie poinformowała ona równiez
z kierowców wobec pasazerów.

Stanisław Marczak poinformował, Że

niestosowanego zachowania kierowców, nie
sytuację.

o nieuprzej m{zachowaniu się jednego

nie ma żadnych wiadomoŚci, co do
.oi? jednak przeprosił za zaistntaŁą

odnoŚnie nowych przystanków wyjaśnił, Że kierowcy nie mog4 się lua nich
zatrzymywaÓ, ftrna musi wyst4pić do Starostwa Powiatowego o Stosowne zęzwolęnię
okręślaj ącę nowe linie komunikacyj ne.

Będęc przy głosie Stanisław Marczak zwróc|ł się o przycięcie gałęzi drzew ptzy
drogach, poniewai stanowią zagroŻenie dla samochodów szczegóItie w trakcie

wymijania' takie informacje uzyskał od kierowców.
W tej sprawie wyjaŚnień udzielił' równiez PrzewodnLczący Rady Gminy, który

poinformował, Że Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie lokalizacji dodatkowych

przystanków komunikacyj nych na teręnie Gminy.
Pod."u5 obrad dzisiejszej sesji podj ęta została uchwała' w Sprawie zatwterdzetta

zaktualizowanego zat.qcznika, w którym Wojewoda Swiętokrzyski wprowadza
dodatkowe przystanki na terenie Gminy Fałków.
Przewoźnik nie mógł wcześniej ręalizowaÓ tych linii komunikacyjnych dodał Piotr
Gonerka.
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Następnie głos zabrała radna z miejscowoŚci Czermno Elzbieta Sliwińska, która
w imieniu dojeidŻajqcych do pracy zwróciła się o uruchomienie dodatkowego kursu z
wf azdem z Końskich około godziny 19.l5.
Jak poinformowała radna pismo w tej sprawie wraz z podpisami mieszkańców w
najbltiszym czasie zostanie doręczone do przewoźnka,

Stanisław Marczak poinformowat, ie przy dodatkowych kursach naIeŻy brac
równteŻ pod uwagę ich rentownoŚó, poniewaŻ w wielu przypadkach z przewozów
korzysta bardzo pało osób.

ElŻbieta Sliwińska ponowiła proŚbę o uruchomienie na próbę tego kursu,
poniewaz jest taka potrzeba.

W dalszej części tego punktu radni i sołtysi zwracaIi uwagę na nadmiern4
prędkość busów w tęręnie zabudowanym' zgłaszano rownieź' brak rozLd'adów jazdy
or az oznako wań prz ys tanków.

odnośnie nadmiernej prędkości Stanisław Marczak wyjaŚnił, że zwróci na to
uwagę kierowcom i dodał' ze prędkoŚć na poszczególnych odcinkach tras wyrrika
rowniei z rozk<ładu jazdy, który jest ustalany przezUrz4d Marszałkowski.
Zwrocit' on równieŻuwagę na to' żerozL<łady jazdybardzo często są niszczone.

Przewodniczący Rady Gminy zaapelował do uczestników obrad o zwrócenie na

to uwagi oraz informowanie o tym odpowiednich służb.
Radny Jarosław Kaczmarek poruszył temat rządowego programu

dofinansowania transportu lokalnego i zwrocił się z zapytatięm czy firma przewozowa
nie moze ztego skorzystać.

Stanisław Marczak wyjaŚnił, Że w tyrn temacie nie zostały wydane stosowne
przepisy wykonawcze w zwiqzku z tym nie wiadomo' w jakiej formie mozna z tego
programu skorzystać.

W tym temacie wyjaśnień udzielił również Przewodnicz4cy Rady Gminy, który
p otwierdził wyj aśnienia S tani sława Marc zaka.
Poinformował on, że uczestłńczył w spotkaniach, podczas których między innyrni
poruSzany był temat tego programu.
Ad.pkt.27.

Przewodniczqcy Rady Gminy podziękował wszystkim za udział w obradach i o
goą. 1 1.30 zankn$ obrady X sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała.
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